
 

 

                      Drammen, 19.november 2021 

 

Til 

Landets skikretsledere 

Øvrige medlemmer av skikretsenes styre 

Ledere av grenkomitéene i landets skikretser 

 

 

 

Buskerud skikrets med fortsatt manglende tillit til nåværende styre i NSF. 

Med bakgrunn i pågående, aktuelle sak «Clas Brede Bråthen-saken» og med henvisning til en rekke 

andre saker de seneste årene, konstaterer vi at NSF er rammet av et sterkt svekket omdømme.   

Et svekket omdømme utgjør også en betydelig fare for at vår idrett også utsettes for betydelig 

økonomisk risiko og sårbarhet. Dette vil merkes i alle ledd av sporten vår, fra lokale klubber, 

skikretser og til våre landslag. 

Buskerud skikrets har gjennom sitt initiativ som målsetting å få til et reetablert og forbedret 

omdømme og legge til rette for en framtidig organisering av Norges Skiforbund. Dette skal bidra til 

å sikre skisporten på alle plan, både i topp og bredde. 

Buskerud skikrets tror ikke dette målet kan nåes uten etablering av en ny politisk/administrativ 

styringsmodell og valg av et nytt styre. 

Hildrum-utvalgets opprinnelige rapport bør være obligatorisk lesning for alle sentrale aktører i norsk 

skiidrett. Rapporten har avdekket mange svakheter ved nåværende styringsmodell, uten at det er 

registrert påtrykk fra NSFs styre om initiering av nødvendige tiltak for å endre dette. 

Buskerud skikrets mener alle aktiviteter i NSF må være tuftet på 

- Større åpenhet i de politiske/administrative organer  

- Bedre og mer gjennomtenkte økonomiske vurderinger og prioriteringer 

- Tydeligere kommunikasjonslinjer fra grasrot til topp og omvendt i hele organisasjonen 

- En troverdig diskusjon rundt prioritering av ressurser mellom topp og bredde 

- Bedre involvering av krets og klubb 

- Økt takhøyde og forståelse for nødvendigheten av diskusjon og meningsutveksling i 

hele organisasjonen 

Buskerud Skikrets ønsker med dette å utfordre alle landets skikretser til å starte denne diskusjonen 

ved å stille følgende spørsmålene: 

- Deler din skikrets Buskerud Skikrets sine synspunkter om skiforbundets omdømme og 

nåværende styringsmodell? 

- Har din skikrets gjennomført en reell diskusjon av Skiforbundets omdømme og 

styringsmodell  

- Har din skikrets konkludert i spørsmålet om tillit til styre og styringsmodell? 



- Har din skikrets gjort seg opp meninger om disse sakene bør opp til vurdering og 

avgjørelse før neste ordinære skiting i juni 2022? 

- Vil det være naturlig om kretsene fikk bidra med utforming av mandatet til 

evalueringsutvalget som i disse dager nedsettes? 

Buskerud Skikrets håper at alle skikretser tar seg tid til å besvare vår henvendelse. Vi vil gjøre vårt 

ytterste for å presentere resultatene av de  problemstillinger vi har oversendt så snart som 

overhodet mulig. 

Vi ber om at skikretsene sender sine tilsvar/innspill til 

………………………………….  

så snart som mulig og  innen lørdag 18.desember 2021 

 

Steinar Berthelsen 
Skikretsleder (sign.) 
 
Carita Skjønberg Holth (sign.) 
Styremedlem 
 
Sigvat Morken (sign.) 
Styremedlem 
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Styremedlem 
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Styremedlem 
 
Jørund Li (sign.) 
Styremedlem/AK-leder 
 
Espen Andreassen (sign.) 
Styremedlem/FK-leder 
 
Magne Kleven (sign.) 
Styremedlem/HKK-leder 
 
Gabriel Johannessen (sign.) 
Styremedlem/LK-leder 

 


